
ON-LINE diskuse k současné situaci 12.5.2022

Témata:

Jak vnímáte současnou bezpečnostní situaci? 

Prevence při zvýšeném nebezpečí - co se povedlo 
realizovat?

Jsme připraveni na kybernetický útok?

Zvládnou to naši zaměstnanci? Co pro to dělat?

Dobrá rada na závěr

kulatý stůl 
AKTUÁLNÍ OTÁZKY BEZPEČNOSTI



Účastníci kulatého stolu

Jan Heisler CACIO
Miroslav Hubner CACIO
Kateřina Černá MČ Praha 5
Helena Ulrychová ÚZSVM
Miroslav Pavliš MČ Praha 1
Vladimír Lazecký VIAVIS
Petr Trojan ČKB Blansko Online
Rostislav Frys MHMP
Jakub Onderka

Vágner Vojtěch

NUKIB Online



TÉMA 1

Jak vnímáte současnou (bezpečnostní) situaci? 



TÉMA 2
Prevence při zvýšeném kybernetické nebezpečí



TÉMA 3
Jsme připraveni na kybernetický útok?



TÉMA 4
Zvládnou to naši zaměstnanci? Co pro to dělat? 



TÉMA 5
Dobrá rada na závěr



Děkujeme za pozornost


